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WIR-II.0003.  8 .2020 

 

 

                                                                                                 Pan  

                                                                                                 Marcin Wroński  

            Radny Rady Miejskiej                                                      

Inowrocławia      

             

  

W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną 18 lutego br. dotyczącą skomunikowania 

pieszo – rowerowego ulicy Janusza Kusocińskiego z powstałym w 2018r. ciągiem pieszo – 

rowerowym w rejonie placu zabaw Miś informuję, że planowane przez Miasto ww. zadanie, 

uwzględnia również skomunikowanie tego odcinka z ulicą Prezydenta Apolinarego 

Jankowskiego, o co wcześniej wnosił w interpelacji radny Grzegorz Kaczmarek. Dodatkowo 

projekt takiego rozwiązania zakłada także wykonanie oświetlenia oraz małej architektury 

(ławki, kosze na odpady). Zadanie będzie mogło być realizowane, jeżeli uda się na nie 

uzyskać dofinansowanie zewnętrzne. W tym roku jest to z pewnością niemożliwe.  

 

 

 

 

                                                                               z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                       Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 
 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej, 

2. a/a. 

 

 


